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Abstract (en)
[origin: CA2901044A1] The present invention relates to a front unit (1) for a ski binding, comprising a front jaw (2) for fixating a ski boot in a downhill
position and engagement members (36) for pivotably supporting the ski boot about a horizontal pivot axis (S) perpendicular to the longitudinal axis
of the ski in a climbing position, wherein for switching between the downhill position and the climbing position the front jaw (2) is disposed slidably in
the direction of the longitudinal axis of the ski relative to the engagement members (36).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Vordereinheit (1) für eine Skibindung, umfassend einen Vorderbacken (2) zur Fixierung eines Skischuhs in
einer Abfahrtsposition und Eingriffselemente (36) zur schwenkbaren Lagerung des Skischuhs um eine horizontale, senkrecht zu einer Skilängsachse
ausgeprägte Schwenkachse (S) in einer Aufstiegsposition, wobei zum Umschalten zwischen der Abfahrtsposition und der Aufstiegsposition der
Vorderbacken (2) in Richtung der Skilängsachse relativ zu den Eingriffselementen (36) verschiebbar angeordnet ist.
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